
KS Stari Vodmat
Veseli smo, da je med nami toliko ustvarjalnosti - Tako je zapisal

eden izmed številnih obiskovalcev v knjigo obiskov. Organizirati
razstavo ročnih del in zraven še razstavo kulinarike, zahteva od
organizatorja, še več pa od posameznikov veliko truda in požrtvoval-
nega dela. Razstava, ki jo je že desetič organizirala krajevna organi-
zacija Rdečega križa Stari Vodmat, je letos dosegla tako po kvaliteti
kot kvantiteti razstavljenih izdlekov, svoj vrhunec. Vsak razstavljeni
predmt si zasluži pohvalo in priznanje. Koliko truda je bilo vloženo
v tkano krilo Nataše Držaj, v prt Marije Maljkovič, v izrezljano mizo
Vinka Jakliča, izdelke Marije Koršič, goblen Mona Lize Julije Sevšek
in še 150 drugih. Razstavo so poživile slike Sonje Makarivič in
Ludvika Palka iz Starega Vodmata, ki je letos prvič razstavil svoje
umetniške slike. Na kulinarični razstavi smo z užitkom poskušali
mojstrovin vodmatskih žena, izdelkov gostilneVinska trta^ Doma
Rada Pehačka, zlasti pa nasje iznenadil bistro »Štorklja« izSlajmer-
jeve ulice (poleg medicinske fakultete) s svojimi res izbranimi jedmi.
Seveda ni manjkalo dobre kapljice. Za kulturni program pa so poskr-
beli učenci osnovne šole dr. Jože Potrč, kjer sta dosegla velik aplavz
Katja Bilič s soplesalko. Blaž Verbič, učenec 2/b, nam je na splošno
zadovoljstvo vseh zaigral na harmoniko nekaj resnih pa tudi po-
skočnih.

• * *

Zelena straža - Člani lani ustanovljene Zelene straže na šoli dr.
Jožeta Potrča so letos izvedli že nekaj akcij čiščenja okrog šole. Na
zadnjem sestanku v KS Stari Vodmat, pa smo se dogovorili za
skupne akcije. V pogovoru, kako še bolj skrbeti za čisti in zeleni
Vodmat, sta voditeljici Zelene straže na osnovni šoli Sara Sevnig in
Petra Ravnikar obljubili, da bodo vsak teden učenci očistili zelenice
pred šolo, sodelovali pa bodo pri vseh akcijah čiščenja, ki bodo
organizirane v okviru krajevne skupnosti. Na sestanku so načeli tudi
vprašanje, kam z nevarnimi odpadki, kot so stara zdravila, baterije,
barve in razredčila, kemikalije itd., ki jih mečejo proč skupaj z dru-
gimi odpadki.

• * •

Obljube in možnosti - Ob obravnavi plana komunalne dejavnosti
za leto 1990 je svet KS prejel odgovore pristojnih organov. V okviru
programa vzdrževanja cest in mostov bodo letos asfaltirali zadnji
makadamski del Jenkove ulice. Za razširitev Bohoričeva ulice pri
Vodmatskem trgu je najprej potrebno prostorsko opredeliti traso
dela ceste in porušiti nekaj poslopij. Ko bodo izpolnjeni ti pogoji, bo
ureditev odseka uvrščena v prvo prioriteto plana komunalnega
gospodarstva. Torej letos še ne bo spremembe. Upoštevan je naš
predlog glede semaforizacije Grablovičeva-Zaloška cesta, ki je že
planirana v okviru programa JR. Semaforizacija Bohoričeva-Njego-
ševa pa je prenesena v prihodnjo plansko obdobje.

• • •

Kiosk za sadje in zelenjavo ostane zaprt - Svet krajevne skupno-
sti Stari Vodmat je na zadnji seji zavrnil prošnjo Erdar Izeiri. da odpre
kiosk s sadjem in zelenjavo. Torej ostane kiosk na Vodmatskem trgu
še nadalje zaprt.

* • •

Očiščevalna akcija - Tradicionalna akcija za čisti in zeleni Vodmat
bo letos od 16. do 21. aprila. Naprošamo predsednike hišnih svetov
in vse prbivalce Starega Vodmata, da uredijo svoja okolja in se
aktivno vključijo v akcijo. Za pomoč pri čiščenju lahko vključite tudi
učence - zeleno stražo Osnovne šole dr. Jože Potrč, seveda po
predhodnem dogovoru z vodstvom šole. Odvoz kosovnega materiala
bo v torek, 24. aprila.

* • •

Ponovna akcija za priključitev na toplovodno omrežje - Svet KS
Stari Vodmat je na svoji zadnji seji sprejel sklep, da se nadaljuje
z akcijo za priključitev na toplovodno omrežje. V ta namen je imeno-
val tudi iniciativni odbor, ki ga sestavljajo:

- Štefan Koren, Sketova 2
- Zvonimir Kolenik, Sketova 7
- Amalija Blaževič, Grablovičeva 36
- Matija Škorc, Grablovičeva 38
- Mitja Prešern, Potrčeva 14
- Marij Geč, Potrčeva 12
- Matija Krnc, Sketova 13
Za predsednico odbora je bila izvoljena Amalija Blaževič, za

namestnika pa Zvonimir Kolenik.
Lojze Cepuš


